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Sted, 21.06.2023 
 
Berit Kristiansen 
 

John A. Gjertsen 
Sekretær 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 
 
Godkjenning av protokoll 

Godkjent 

Saker til behandling 

18/23 Orientering fra Undervisningsforum til FR 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 18/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet takker for orienteringen og tar informasjonen til etterretning. 
 
Møtebehandling 

Undervisningsforum ber om å få komme tilbake til et senere møte. Ingen sak ble 
fremlagt rådet. 
 
Vedtak  

… 
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[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
19/23 Fokus på menighetene - Orienteringssak 27. april 23 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 19/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Menighetsrådet takker for informasjonen og tar orienteringen til etterretning. 
 
Møtebehandling 

Haslum menighet, ved Eirik Haaversen orienterte: 
• Det er mye fokus på rehabilitering og prosess med nytt kirkesenter og å finne 

alternative lokasjoner mens nytt kirkesenter skal bygges.  
• Tensing-styret har gitt seg, kun to personer møtte til forrige øving, så vi har derfor 

gjort noen omprioriteringer mht. til ressurser. Nå skal det satses mer på de eldre i 
Tweens og setter inn støtet der. 

• Vi har midlertidig vakanse på en stilling i staben. 
• Menighetsrådet har sett på muligheter for alternative lokaler under oppussing, og 

ønsker å ta i bruk den gamle Larsebrakka, og da som et varig lokale. 
 
Tanum menighet ved Kristin Skarning Eriksson orienterte. 

• Visitasforberedelser jobbes det mye med.  
• Tanum og Helgerud har fått ny kirkeforvalter. 
• Våre konserter har kommet på musikkprogrammet til kommunen, det er vi glade for. 
• Det har vært gjennomført Potter-påske med stor suksess. 
• Menighetspedagogen vår har hatt et flott opplegg for 9-åringer, velkommen til 

middelalderen. Det er flott å se et godt faglig arbeid i praksis. 
• To fine temakvelder, Ingunn Aadland fra Vid fortalte om bibler for barn og om 

dåpsliturgi. Senere Sverre Holm fra UIO om den innbilte konflikten mellom kirke og 
vitenskap. Gode arrangementer med mange deltakere og fint å se at folk blir sittende 
etter at arrangementene er over. 

• Barnekoret går fint med over 30 barn 
• Det er mange som også benytter lokalene våre, og dette er fint. 
• Vi jobber en del med en strategi for Sandvika. 
• Pinsefestivalen 26-29 mai, sammen med Fornebu kirke. Dette blir  stort! 

 
 
Vedtak  
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Kirkelig fellesråd takker for informasjonen og tar orienteringen til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 
20/23 Evaluering av protokollform 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 20/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
 

A) Rådet ønsker protokollene slik de har utviklet seg til å bli nå, inkludert korte referater 
fra presentasjoner fra Forumene eller andre grupper som orienterer rådet [ingen 
vesentlig endringsønsker]. 
 

B) Rådet ønsker protokollene uten temaer eller saksrelevant bakgrunnsinformasjon delt 
på møtet og som ikke allerede er presentert i sakspapirene. Fellesrådsprotokollen bør 
kun inneholde endelig vedtak. 
 

C) Der det er tjenlig, bør protokollene inneholde viktig saksfinnformasjon som gjør 
protokollvedtakene enda mer meningsbærende for andre og egne lesere. 
 

D) … 
 
Møtebehandling 

Rådet er i utgangspunktet fornøyd med dagens løsning og ønsker en protokollform 
som ligger mellom alternativ A og B, og lenke til andre dokumenter. 
 
Vedtak  

 
Rådet ønsker protokollene slik de har utviklet seg til å bli nå, dvs. at de i tillegg til 
vedtak inkluderer korte referat fra presentasjoner samt viktig saksinformasjon som 
gjør protokollvedtakene enda mer meningsbærende for andre og egne lesere. 
Informasjon kan også vedlegges i form av lenker. 
 

[Lagre vedtak]  
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21/23 Regnskapsorientering 1. kvartal 2023 - FR 27. april 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 21/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet tar Driftsregnskap 1. kvartal 2023 til orientering. 
 
Møtebehandling 

Økonomileder Stein Bjertnes orienterte. 
Det ettersendte økonominotatet kan deles med menighetsrådene og brukes som 
utgangspunkt for diskusjoner. Presentasjonen ettersendes. 
 
Vedtak  

Fellesrådet tar Driftsregnskap 1. kvartal 2023 til orientering. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
22/23 KFIB - Disponering av årsresultat 2022 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 22/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Årets merforbruk kr 4.674.488 inndekkes med bruk av Disposisjonsfond. 
 
Møtebehandling 
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Vedtak  

Årets merforbruk kr 4.674.488 inndekkes med bruk av Disposisjonsfond. 

[Lagre vedtak]  

 
23/23 Driftsstøtte - Haslumseter kapell - søknad for 22 og 23 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 23/23 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Kirkelig fellesråd støtter Haslumseter kapell med kr. 60 000 i 2023. 
 
Møtebehandling 

KfiB imøtekommer en orientering om fremtidig utsikter på hvordan styret i sameiet 
Haslumseter kapell, tenker å øke inntektene. 
 
Vedtak  

Kirkelig fellesråd støtter Haslumseter kapell med kr. 60 000 i 2023. 

[Lagre vedtak]  

 

 
24/23 Kartlegging av kirkens kunst og utsmykning 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 24/23 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet er med dette orientert om muligheten og med oppfordring til å sjekke ut 
med egne menigheter om det er kunstfaglig interesserte som kan tenkte seg å delta 
frivillig i et kunstkartleggingsprosjekt i samråd med andre. 
 
Møtebehandling 

Det var interesse for dette under møtet og representanter ble oppfordret til å sende 
kontaktinformasjon til Kirkevergen, og administrasjonen vil samle de interesserte for 
videre arbeid. 
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Vedtak  

Fellesrådet er med dette orientert om muligheten og med oppfordring til å sjekke ut 
med egne menigheter om det er kunstfaglig interesserte som kan tenkte seg å delta 
frivillig i et kunstkartleggingsprosjekt i samråd med andre. 

[Lagre vedtak]  

 
25/23 Erfaringsutveksling fra fellesmøter i april 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 25/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
… 
 
Møtebehandling 

Mange av de tilstedeværende på Bryn påpekte at det var et svært godt og 
inspirerende møte, mens enkelte i Fellesrådet savnet mer konkret arbeid med 
ressursstrategien. Sakspapirer til dette møtet har vært tydelige, mens prosessen frem 
mot en strategi opplevdes mer uklar. Kommunikasjon om sammenhengen mellom 
fellesrådsadministrasjonens strategiske arbeid og formålet med møtet i Bryn kunne 
vært tydeligere. Samtidig ser Fellesrådet at dette er en dynamisk prosess hvor ny 
informasjon om økonomi kommer fortløpende.  
 
 
Andre argumenterte det var klokt at man ikke la frem en tydelig strategi fra 
fellesrådet, men at man lyttet til menighetene for å høre hva de er opptatt av. Møtet 
ble en forankring inn mot hva rådene synes er viktig og hva som bør prioriteres, en 
forutsetning for videre strategiarbeid.  
 
Det er viktig at fellesråd og menighetsråd har en felles forståelse av de økonomiske 
utfordringene vi står overfor og at prioriteringene må gjøres med respekt både for hva 
menighetene mener er viktig å fastholde og hva som er økonomisk mulig i krevende 
tid. 
Det ble påpekt at ansatte og råd trenger mer utfyllende informasjon om fellesrådets 
økonomi.  
 
 
Vedtak  

Fellesrådet tar informasjonen med seg inn i arbeidet videre med strategi.  
Kirkevergen tar innspillene til prosess og ønske om mer informasjon om prosess til 
etterretning. 
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[Lagre vedtak]  

 

 

 

 

 
26/23 Kirkelig organisering - samrådsmøte 18. april 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 26/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
… 
 
Møtebehandling 

Det ble gitt en orientering fra møtet.  
Delt ledelse er komplisert og enkelte aktører mener kanskje dette kan bli satt på vent. 
 

Vedtak  

Orienteringen ble tatt til etterretning. 

[Lagre vedtak]  

 

 
27-1/23 Strategiarbeid - stillingsressurser - KfiB april 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 27-1/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
… 
 
Møtebehandling 
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Med bakgrunn i de økonomiske rammevilkårene for KfiB (se sak 21/23), må 
Fellesrådet redusere kostnader og nødvendige tiltak må kunne være varige. Det vil si 
at KfiB må belage seg på at enkelte oppgaver må organiseres på nye måter. 
 
Det er viktig at både menighetsråd og ansatte får god informasjon om prosessen, slik 
at vi sammen kan bidra til gode løsninger. Videre vil prioriterte områder og en klar 
strategi være avgjørende verktøy for veien videre.  
 
På møtet ble det særlig drøftet hva det vil bety å redusere undervisningsstillinger 
med en full stilling (inkl. trosopplæringsansatte/ungdomsarbeidere) fra nesten 20 
stillinger til en mindre .Det ble understreket at dette uansett ikke er et grep som vil 
påvirke én menighet spesielt, men alle ti.  

Videre ble svakheter ved dagens organisering med stillingsressurser som er låst til 
en menighet, utfordret. Kan vi sammen finne løsninger der nærsamarbeid mellom 
menighetene kan bidra til å gjøre arbeidet mer robust og mindre sårbart for vakanser 
og annet fravær? 

Det er viktig at alle menighetene samlet samarbeider for å løse denne utfordringen. 
Dette er ikke en utfordring som kun ligger hos en stab, i dette tilfelle Østerås 
menighet. 
 
Til neste fellesrådsmøte den 30. mai, som en forberedelse til møtet, ønsker 
Fellesrådet at det sendes ut en presentasjonsplan til menighetsrådene, slik at alle 
rådene får de samme spørsmålene. 
 
 
Vedtak  

Fellesrådet fastsetter et ekstra møte 30. mai kl. 18.30 til 21. 00 hvor det skal jobbes 
videre med strategiarbeidet. I forkant av møtet sendes det ut spørsmål til 
menighetsrådene som en forberedelse til møtet. 
 
De ansatte skal informeres om fellesrådets økonomisituasjon og arbeidet med en 
ressursstrategi. 
 
Fellesrådet ber administrasjonen jobbe videre med modeller for hvordan 
menighetsstabene kan bli mer robuste, og legge disse frem for Fellesrådet på møtet 
30. mai. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
27-2/23 Strategi og virksomhetsplaner 
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl. § 23 første ledd 
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Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 27/23 

 
 
Saksdokumentet er unntatt offentlighet 
 
 
 
 
28/23 AU vedtak 6/23 - 13 april 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 28/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet tar orienteringen til etterretning. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Fellesrådet tar orienteringen til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
29/23 Kirkevalg 2023 - Orientering til FR pr. april 23 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 29/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
… 
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Møtebehandling 

Signalene som var gitt i møtet, er at menighetsrådene så langt i prosessen opplever 
at de har kontroll på situasjonen, der de nå er. 
 
Vedtak  

Fellesrådet tok orienteringen til etterretning. 

[Lagre vedtak]  

 
30/23 Orientering fra KA landsråd - til FR april 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 30/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet tar orienteringen til etterretning 
 
Møtebehandling 

Det ble understreket at KA gjør et grundig og godt arbeid, og at det er opplevd tillit til 
det de leverer. 
 
Vedtak  

Fellesrådet tar orienteringen til etterretning 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
Orienteringssaker 

31/23 Orienteringssaker fra kommunal representant i FR - 27. apr 23 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 31/23 
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Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet tar orienteringen til etterretning. 
 
Møtebehandling 

Kommunedirektørens månedsrapport pr. 28.02.2023 viser et antatt merforbruk i 2023 
vil være 142 mill kr som er innen områdene Oppvekst, Helse og velferd , Aldring og 
mestring.  De frie inntektene viser 54 mill kr i merinntekter som i hovedsak knytter 
seg til økte skatteinntekter.  Vi får vente til kommunedirektøren legger fram 
Økonomimelding 1 i mai/juni, får å få en bedre analyse av situasjonen. 
 
Kommunen har egen pensjonskasse, og så langt ikke har behov som med 
tilsvarende reguleringspremier som KLP. Kommunens egen pensjonskasse som 
også eier det nyoppussede kommunehuset, så utgiftene til oppussingen har ikke 
direkte gått fra kommunens eget budsjett. 
 
Vedtak  

Fellesrådet tar orienteringen til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
32/23 Prostens orienteringssaker 27. april 23 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 32/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet tar orienteringen til etterretning  
 
Møtebehandling 

Viser til egen presentasjon delt på møtet. Presentasjonen sendes ut med protokollen. 
 
Vedtak  
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Fellesrådet tar orienteringen til etterretning  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
33/23 Kirkevergens orienteringssaker 27. april 23 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 33/23 

 
 
 
Møtebehandling 

Viser til egen presentasjon som ettersendes etter møtet. 
 
Vedtak  

Fellesrådet tar orienteringen til etterretning. 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
34/23 Eventueltsaker Bærum FR 27. april 23 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 27.04.2023 34/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
… 
 
Møtebehandling 

Ingen eventueltsaker 
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Vedtak  

… 
 

[Lagre vedtak]  
 


